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Zápis 

ze 4. zasedání AS ČVUT 
konaného dne 23. března 2011 

ve velké zasedací místnosti RČVUT, Zikova 4, Praha 6  
 

  

1. Schválení programu 4. zasedání AS ČVUT (2/3 senátorů)  

2. Kontrola a schválení zápisu z 3. zasedání AS ČVUT (2/3 senátorů) 

3. Informace předsednictva AS ČVUT o činnosti 

4. Schválení složení stálých komisí AS ČVUT  

5. Schválení Vědecké rady ČVUT KÚ (2/3 senátorů) 

6. Projednání Scénáře ubytování na kolejích ČVUT (2/3 senátorů) 

7. Projednání Příkazu rektora – Úhrady za mimořádné a nadstandardní 
administrativní úkony pro akademický rok 2011/2012 (2/3 senátorů) 

8. Různé: 

   a) Informace o koncepci KÚ ČVUT (ředitel KÚ Kolísko) 

   b) Harmonogram Strategie ČVUT v Praze (Kříha) 

   c) Informace o MŠ Lvíčata ČVUT (rektor) 

 
Přítomni: Ing. Bc. Andres Pavel, Ph.D. (MÚVS), Ing. Babánková Jaroslava (F5), Bc. 
Benešová Nela (F7), Ing. Brhel Martin (F7), Ing. Brumovský Martin (F6), doc. RNDr. Demel 
Jiří, CSc. (F1), Ing. Mgr. Feit Jan (F6), prof. Ing. Fiala Pavel, CSc. (F4), prof. Ing. Haasz 
Vladimír, CSc. (F3), Ing. Halaška Ivan (F8), Ing. Hanuš Vít (F1), Ing. arch. Hlaváček Dalibor 
(F5), Mgr. Hon Zdeněk (F7), Bc. Jex Michal (F4), Bc. Jirků Jakub (F8), Kaňka Jakub 
(MÚVS), Ing. Kašpar Jan (F7), Ing. Bc. Kočárková Dagmar (F6), doc. RNDr. Kolář Josef, 
CSc (F8), Ing. Kolínský Jan (F2), prof. Ing. Konvalinka Petr, CSc. (F1), Ing. Kostelecká 
Michaela (KÚ), Bc. Kouřim Tomáš (F4), MUDr. Ing. Kříha Vítězslav, Ph.D. (F3), prof. Ing. 
arch. Ladislav Lábus (F5), Ing. Máca Petr (F1), Nevlida Miroslav (F5), prof. Ing. Nožička 
Jiří, CSc. (F2), RNDr. Olšák Petr (F3), Bc. Parák Jakub (F3), doc. Dr. Ing. Richter Ivan (F4), 
PhDr. Schmid Jaroslav, CSc. (ÚTVS), Ing Šimůnek. Ivo, CSc. (KÚ), Václavík Jan (F8), prof. 
Ing. Valášek Michael, DrSc. (F2), Ing. Vítek Karel, CSc. (F2), Mgr. Vymětalová Veronika 
(F7).    
 
Omluveni z jednání:   prof.Ing. Bittnar Zdeněk, DrSc. (F1), Ing. Dobiáš Radek, Ph.D. (F8), 
doc. Ing. Chadzitaskos Goce, CSc. (F4), Ing. arch. Hainc Jaromír (F5), Hajzler Ota (F6), Ing. 
Kunzová Barbora (F2), Sysala Tomáš (F6). 
 
Neomluveni z jednání:  Bc.Filingerová Miroslava (F3) 
 
Hosté: rektor Havlíček, kvestor Gazda, prorektor Bíla, prorektor Jettmar, prorektor Moos, 
ředitel KÚ Kolísko, Strejček (SÚZ), Požár (R), Jirků (FD). 
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1. Schválení programu 4.zasedání AS ČVUT  

Předseda AS přečetl návrh programu 4.zasedání AS ČVUT v Praze. 

Hlasování: 28 – 0 - 2 

Usnesení: AS ČVUT schvaluje program 4.zasedání AS ČVUT. 

 

2. Kontrola a schválení zápisu z 3.zasedání AS ČVUT  

Předseda AS obdržel připomínku, kterou zapracoval. 

Hlasování: 29 – 0 - 1 

Usnesení: AS ČVUT schválil zápis z 3.zasedání AS ČVUT po doplnění a  zapracování 
připomínky.  

  

3. Informace předsednictva AS ČVUT o činnosti 

Předsednictvo AS ČVUT se sešlo 9. 3. 2011. Byla projednána problematika týkající se vazby  
AS a Inforeku. Předseda AS je osobou odpovědnou za veškeré materiály, které jsou 
prezentovány na Inforeku (v části určené pro AS ČVUT) a na webových stránkách ČVUT 
v sekci AS ČVUT. Zastupuje ho místopředsedkyně AS ČVUT Mgr. Vymětalová. 

 

4. Schválení složení stálých komisí AS ČVUT 

Navržené seznamy členů komisí AS ČVUT jsou vystaveny na webu ČVUT. 

LK 

Navržené složení LK: 

předseda: Olšák 

členové: Babánková, Hainc, Hajzler, Hon, Kašpar, Kočárková, Kříha, Demel 

Hlasování: 30 – 0 – 0 

Usnesení: LK byla ustanovena v navrženém složení. 

Proběhla rozsáhlá diskuse k maximálnímu počtu členů v komisích a k rovnoprávnosti 
zastoupení jednotlivých součástí a fakult v komisích: Haasz, Olšák, Kříha, Valášek, Halaška, 
Máca, rektor, Nožička, Konvalinka, Kolář. 

Valášek  - navrhuje odložit hlasování o složení komisí na příští zasedání AS a diskutovanou 
tématiku dát k projednání LK. 

Hlasování o návrhu senátora Valáška: 27 – 2 – 3 

Usnesení: Hlasování o složení komisí AS ČVUT je odloženo na příští zasedání AS ČVUT. 
AS ČVUT ukládá LK připravit návrh na způsob složení komisí. 

 

5. Schválení Vědecké rady ČVUT KÚ  

Předseda AS představil AS ČVUT ředitele KÚ doc. Ing. Jiřího Kolísko, Ph.D. Ředitel KÚ 
prezentoval návrh na složení VR ČVUT KÚ. 
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Proběhne tajné hlasování. 

Návrh na složení volební komise: Olšák (předseda), Máca (člen), Halaška (člen). 

Hlasování o složení volební komise: 31 – 0 – 2 

Komise bude pracovat v navrženém složení. 

 

Návrh na interní členy VR ČVUT KÚ  Hlasování 

Prof. Ing. Milan Holický, DrSc. (KÚ)  33 – 1 – 0 

Doc. Ing. Jana Marková, Ph.D. (KÚ)  32 – 0 – 2 

Prof. Ing. Alena Kohoutková, CSc. (FSv)  26 – 3 – 4 

Doc. Ing. Jiří Kolísko, Ph.D. (KÚ)   30 – 2 – 2 

Doc. Ing. Tomáš Klečka, CSc. (KÚ)   32 – 0 – 2 

Ing. Jaromír Král,CSc. (KÚ)    28 – 4 – 2 

Ing. Miroslav Vokáč, Ph.D. (KÚ)   30 – 3 – 1  

 

Návrh na externí členy VR KÚ       Hlasování 

Ing. Václav Brož, CSc. (ředitel společnosti CHRYSO Chemie s.r.o.)  31 – 2 – 1 

Prof. Ing. Rostislav Drochytka, CSc. (děkan Stavební fakulty VUT Brno)  34 – 0 – 0 

Ing. Bohdan Víra, CSc. (ředitel odboru Technický rozvoj SKANSKA a.s.) 29 – 3 – 2 

Prof. Ing. Jan Vítek, CSc. (odbor technického rozvoje METROSTAV a.s.) 29 – 3 – 2  

 

Hlasování: (uvedeno za jmény) 

Usnesení: AS ČVUT schválil složení Vědecké rady ČVUT KÚ v navrženém složení. 

 

6. Projednání Scénáře ubytování na kolejích ČVUT 

Scénář ubytování na kolejích ČVUT byl již projednán na únorovém zasedání AS ČVUT. Do 
Scénáře byly zapracovány připomínky. 

Diskuse: Kolínský, Jettmar. 

 

Hlasování: 28 – 0 - 5 

Usnesení: AS ČVUT v Praze souhlasně projednal Scénář ubytování na kolejích ČVUT 
v akademickém roce 2011/2012. 

 

7. Projednání Příkazu rektora – Úhrady za mimořádné a nadstandardní 
administrativní úkony pro akademický rok 2011/2012 

Materiál předkládá prorektor Jettmar. Materiál byl projednán v Kolegiu rektora a je vystaven 
na Inforeku. Došlo pouze k formálním úpravám materiálu. 
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PK (Kříha): PK doporučuje materiál schválit s návrhem na doprovodné usnesení 
k nostrifikacím. 

Doprovodné usnesení PK: PK žádá rektora ČVUT, aby připravil analýzu podílu součástí a 
rektorátu k nostrifikaci diplomů. 

Diskuse: Lábus, rektor, Valášek, Vítek. 

 

Hlasování: 30 – 1 - 2 

Doprovodné usnesení: AS ČVUT žádá rektora, aby upravil Metodiku nostrifikace diplomů 
na ČVUT v Praze tak, aby byl poplatek za nostrifikaci vyšší a byl přiměřeně rozdělen ve 
prospěch těch součástí ČVUT, které se na nostrifikaci podílely. 

Hlasování: 30 – 0 – 3 

Usnesení: AS ČVUT souhlasně projednal Příkaz rektora – Úhrady za mimořádné a 
nadstandardní administrativní úkony pro akademický rok 2011/2012. 

 

8.Různé: 

a) Informace o koncepci KÚ ČVUT (ředitel KÚ Kolísko) 
Ředitel KÚ stručně seznámil AS ČVUT s historií, současností a budoucností KÚ. KÚ byl 
založen v roce 1921 z iniciativy profesora České techniky v Praze Františka Kloknera. 
Se současnou strukturou a činností KÚ je možno se podrobně seznámit na webových 
stránkách KÚ. Do budoucna je třeba zvýšit počet účastníků doktorského studia a absolventů, 
pracovat na získání nových vědeckovýzkumných projektů od grantových agentur, zlepšit 
prezentaci KÚ, zvýšit celkové hodnocení výstupů vědeckovýzkumné činnosti, prohlubovat 
spolupráci s ostatními pracovišti ČVUT, zlepšit vybavení laboratoří a pracovního prostředí 
KÚ, udržet kvalifikační skladbu, atd. 

Diskuse: Halaška, Fiala. 

b) Harmonogram Strategie ČVUT v Praze (Kříha) 

Současný stav dokumentu prezentoval prorektor Moos. Prorektor Moos obdržel připomínky 
komise KRAV a jiné. Připomínky byly do materiálu zapracovány. Materiál se zapracovanými 
připomínkami bude AS ČVUT k dispozici na dubnovém zasedání AS ČVUT. 

Strategie jednotlivých součástí bude zpracována jednotlivými součástmi a měla by být hotova 
do konce roku 2011. 

SK (Kolínský): SK žádá užší zaměření dokumentu Strategie ČVUT v Praze. 

Diskuse: Kříha, Valášek. 

c) Informace o MŠ Lvíčata ČVUT (rektor) 

Správní rada vyjádřila souhlas s předpokládanou změnou právní formy MŠ od 1. 9. 2011 tak, 
aby se stala institucí zřízenou v souladu se školským zákonem, což je základní podmínkou 
pro financování zásadní části provozních prostředků MŠ ze státního příspěvku. 

Rektor dal souhlas ředitelce MŠ Lvíčata ČVUT, aby vstoupila do vznikající asociace 
podnikových školek. 

V současné době probíhá výběrové řízení na místa v MŠ na rok 2011/2012. 
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Diskuse: Vítek, Valášek, rektor, prorektor Moos, Kříha. 

 

Dále do různého: 

• Předseda AS obdržel dopis senátora Dobiáše, který požaduje informaci o počtu 
studentů prvních ročníků, kterým bylo pro nesplnění studijních povinností nebo na 
vlastní žádost ukončeno studium po 1. semestru a informaci o fakultách, které 
kontrolu splnění studijních povinností studentů prvních ročníků po 1. semestru 
neprovádějí. 

Informaci podal AS ČVUT prorektor Jettmar. V systému není nastavena kontrola u    
MÚVS a F5. 

Diskuse: Fiala, Kolář, Halaška, Jettmar, Vítek, rektor, Moos, Haasz. 

• Předseda AS přečetl dopis profesora Witzanyho, který reaguje na projev rektora 
ČVUT při příležitosti otevření NB a doplňuje podrobné informace o historii kroků 
souvisejících s akcí výstavba NB ČVUT. 

• SK – výzva ke strategii ubytování, SK nesouhlasí se zvýšením kolejného a žádá o 
poskytování informací ze strany SÚZu. 

Usnesení SK: SK podporuje kroky senátora Kouřima ve smyslu požadavku odložení 
projednání Ceníku kolejného ČVUT v Praze a žádá rektora, aby umožnil SK 
nahlédnout do účetnictví SÚZ 

AS ČVUT podporuje snahu komise pro SÚZ o kontrolu hospodaření SÚZ. 

Diskuse: Haasz, Kolínský, Hanuš, Strejček. 

Prorektor Jettmar nabídl funkci moderátora při jednání mezi SÚZ a SK. 

• Senátor Kolář žádá vedení ČVUT, aby revidovalo na fakultách složení komisí SGS. 

 

 

 

 
5. řádné zasedání  AS ČVUT se bude konat dne 27. 4. 2011 ve 13:30 hod ve velké zasedací 
místnosti RČVUT. 
 
 
 
Zapsala: Ing.Kamila Dušková 
Upravil a z audiozáznamu editoval: 
předseda AS ČVUT 
                    prof. Ing. Petr Konvalinka, CSc. 
              předseda AS ČVUT  
 
 


